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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:977 Dubbelspår på Malmbanan 

Fredag den 31 maj, samma dag som min interpellation om vinterns stora 
spårhaveri på Malmbanan debatterades i kammaren, inträffade ytterligare ett 
stopp på banan, med stora konsekvenser. Malmbanan har varit avstängd i över 
en vecka, med dagliga förluster på 100 miljoner kronor för det statliga 
gruvbolaget LKAB och med stora effekter på samhället.

Efter vinterns urspårningar har LKAB meddelat produktionsminskningar på 1 
miljon ton per år. Dessutom läggs nu gruvan Konsuln i malpåse som en del av 
neddragningarna. Bolaget varnar även för ytterligare neddragningar till hösten, 
inklusive eventuell stängning av pelletsverk och gruvproduktion, om 
situationen inte förbättras.

Det är uppenbart att de redan planerade, kommunicerade och påbörjade 
åtgärderna inte är tillräckliga. Den allvarliga situationen kräver tydligt 
ledarskap från regeringen och omedelbara besked om hur kapaciteten ska 
säkras här och nu, men också framöver. Dessutom behövs klara besked om 
dubbelspår på Malmbanan.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vad kommer statsrådet och regeringen nu att göra ytterligare för att påskynda 
upprustningen av Malmbanan och byggandet av dubbelspår längs hela sträckan 
Narvik–Luleå?

………………………………………

Fredrik Lundh Sammeli (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-06-12
Besvaras senast
2024-06-19 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


